
Fra: Jan Mittet <mittetjan@gmail.com> 
Sendt: mandag 26. oktober 2020 08:46 
Til: Jens Bjordal 
Emne: Re: Utslepp. 
 
Hei 
Dette er kommunen orientert om. Hus fra 1906. Utslepp rett i sjø. Eigar. 
Regner med at det ikke er flere søknader som skal sendes til kommunen nå. Vi ønsker fortgang i 
prosessen. 
Mvh. Jan Mittet 

Sendt fra min iPhone 
 
 

24. okt. 2020 kl. 17:51 skrev Jens Bjordal <jens.bjordal@bkkfiber.no>: 

 
Hei! 
Arbeidar med utsleppsaka di. 
Nokre spørsmål. 

1. Har eigedomen som du nå skal  montere ny slamavskiljar på hatt noko form 
for utslepp og reinsing tidlegare? 

2. Har forstått det slik at utsleppet skal koplast til eit eksisterande utslepp. Er 
det du som eig dette eksisterande utsleppet eller er det eit fellesutslipp for 
mange og i tilfelle kor mange. Avtale om bruk? 

3. Har du nokon dokumentasjon om kor langt ut i sjøen dette utsleppet gått og 
kva djupne det ligg på. 

4. Ligg det føre nokon dokumentasjon på kva tid dette utsleppet er montert og 
om det ligg føre nokon godkjenning frå kommunen  og eller Havnevesenet på 
utsleppet.  
  
Vonar du kan svara på dette. Må rekne med at Alver kommune vil stille desse 
spørsmåla før godkjenning vert gitt . 
  
Mvh. 
Jens Bjordal. 


